



Minnesanteckningar SCI Strategiska råd

Datum för mötet:	2021-10-06 – 15.15-17.00
Plats för mötet	Utbildningskansliets sammanträdesrum, TR8
Närvarande:	Sandra Di Rocco, skolchef och ordförande Fredrik Viklund, lärar- och forskarrepresentant Matematik Stefan Hallström, lärar- och forskarrepresentant Teknisk mekanik Björn Önfelt, lärar- och forskarrepresentant Tillämpad fysik Sören Östlund, lärar- och forskarrepresentant Teknisk Mekanik Anna Wahl, extern representant Kristina Edström, extern representant Agnes Berg, studeranderepresentant Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd
Övriga närvarande:	Malin Hedengran, Research Support Office (RSO) Hjalmar Brismar, tillämpad fysik Vladislav Korenivski, tillämpad fysik Valdas Pasiskevicius, tillämpad fysik
Frånvarande:	Linda-Maria Wadman, extern representant

1 Forskningsinfrastruktur

Anna Delin
Malin Hedengran

Anna Delin föredrar området forskningsinfrastruktur med exempel, problemområden samt bakgrund till dagens diskussion.

Malin Hedengran är koordinator för KTHs forskningsinfrastrukturer och föredrar RSOs organisation samt vilka områden som RSO arbetar med. Rådet diskuterar KTHs olika centra, plattformar och vad som definierar de olika forskningsinfrastrukturerna. I slutet av året kommer beslut från rektor i vilket det kommer att definieras vad en centrumbildning är, det ska ut på remissrunda inom kort.

Det finns stora skillnader mellan KTHs och exempelvis KIs satsningar på forskningsinfrastruktur där KI satar många gånger mer än KTHs cirka 20 miljoner. KTH prioriterar i dagsläget tjänster och anställningar och ligger också långt över KI vad gäller fakultetsmedel.

Rådet diskuterar vad eventuella användaravgifter innebär, samt fördelar och nackdelar med att ta ut avgifter från olika aktörer.

RAE föreslår 5 miljoner årligen till varje KTH-forskningsinfrastruktur.

Anna Delin efterfrågar förslag på hur KTH på olika nivåer kan stödja forskningsinfrastrukturer.

Det kan uppstå problem vid upphandlingsförfarandet, men rådet trycker på vikten av rätt person på rätt plats inom administrationen både på GVS och på skolnivå. Det finns önskemål att administrationen ska vara mer närvarande ute i organisationen fysiskt, att särskilt det verksamhetsnära stödet ska sitta ute i verksamheten någon dag i veckan.

2 Övriga frågor

Inga övriga frågor lyftes.

3 Nästa möte

2021-11-10, 15.15-17.00.